

# 道旁 2024 10.1-10.31

## FUN ALONG THE WAY 映趣

### 慶祝中華人民共和國 成立七十五周年攝影比賽

Photo Contest for Celebrating the 75<sup>th</sup> Anniversary of the Founding of the People's Republic of China

路政署誠邀全港市民在十八區不同主題及設計風格的指定街景美化地點，透過從多角度欣賞香港社區街道景觀，拍攝以慶祝中華人民共和國成立七十五周年為主題的照片。

The Highways Department cordially invites members of the public to take photographs at designated locations with streetscape enhancement across the 18 districts, with different themes and design styles through which one can appreciate Hong Kong's community streetscape from different angles, while adopting celebrating the 75<sup>th</sup> anniversary of the founding of the People's Republic of China as the theme.

#### No. 05 攝影比賽指定地點

Designated location of photo contest

橫跨告士打道近柯布連道的行人天橋  
Footbridge across Gloucester Road near O'Brien Road



攝影比賽指定地點  
Designated location of photo contest



中華人民共和國成立七十五周年  
75<sup>th</sup> Anniversary of the Founding of  
the People's Republic of China



路政署  
HIGHWAYS  
DEPARTMENT

#### 美化工程設計簡介

Design Description of Beautification Works

##### 心花「樂」放

這項美化設計採用香港市花洋紫荊，配以木棉花和鳳凰木等本港常見的開花樹作為設計藍本。各式各樣盛開的花朵在風中翩翩起舞，編織夢幻又令人賞心悅目的精彩故事，讓行人經過天橋時感受獨特的氣氛。

##### Blooming with Joy

This beautification design adopts the City Flower of Hong Kong, *Bauhinia x blakeana* together with common local flowering trees like *Bombax ceiba* and *Delonix regia* as the design blueprint. All kinds of blooming flowers dance in the wind, weaving dreamy and pleasing stories to let pedestrians feel the unique atmosphere when passing through the footbridge.

#### 現場照片

On-site photos



#### 結構編號

Structure No.